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Verslag Klankbordgroep Opvanglocatie Ypeloweg 
 

 

Nummer:   Z-23-46687  
 
Onderwerp:  Afspraken bijeenkomst Klankbordgroep Opvanglocatie Ypeloweg 
 
Van:    Hilda Oude Vrielink   
 
Datum bespreking: 2 april 2024 
 
Aanwezigen: Bewoners: Natasja Bolt en Vincent van der Velde 

COA: Karin Bosga; 
Gemeente: Rina Brink (adviseur Openbare orde en Veiligheid)  
        Hilda Oude Vrielink (Communicatie) 
        Doret Tigchelaar (Burgemeester) 
Politie:        Robert Mast  
Plaatselijk Belang: Han Rutgers/Germen Meier.   
 

Afwezig: Bewoners: Mark Lommers 
 

 
Samenstelling klankbordgroep per mei 2023: 

Wie Namens 

Natasja Bolt, Vincent van der Velde en Mark Lommers Omwonenden 

Karin Bosga COA 

Robert Mast Politie 

Rina Brink Hilda Oude Vrielink  Gemeente 

Vanaf 29-08 afvaardiging   

Han Rutgers en Germen Meier of 1 van beide Plaatselijk Belang  

 
Actiepunt verlichting  
De gemeente heeft gekeken of er mogelijkheden zijn om tijdelijke verplichting te plaatsen, maar 
deze blijkt onbetaalbaar. Er wordt gekozen voor aanbrengen van permante verplichting. Hoe en 
wat is nu nog niet bekend. Als lichtplan hiervoor gereed is, wordt deze gedeeld met de groep. COA 
geeft aan op terrein ook zelf meer verlichting aan te brengen. Voor de locatie is een huismeester 
aangesteld die binnenkort begint en die hopelijk spoed zet achter de verlichting COA-terrein.  
 
 
Uitwisseling stand van zaken/mededelingen m.b.t.  AMV-locatie 

- Plaatselijk Belang geeft aan vanuit de gemeenschap weinig over de AMV 
locatie/asielzoekers te horen. Ook de aanwezigen buurt geven aan weinig onrust te 
ervaren. Namens de politie bevestig Robert ook dit beeld. 

- Er worden recreatieavonden gehouden op de locatie.  Er is een volleybal- voetbalveld 
gemaakt op het terrein met behulp van een bijdrage uit de Johan Cruijff foundation. 

- Schoolverzuim van de jongeren was hoog om verschillende redenen. ISK geeft nu les op 
de locatie van 9 tot 2 uur op vijf dagen in de week.  

- Open dagen van ROC zijn met een aantal jongeren bezocht, de jongeren zien belang wel 
in van scholing.   

- COA en de jongeren hebben een grote schoonmaakactie gehouden. Units werden grondig 
gepoetst door COA/jongeren.  

- Er worden BHV oefeningen gehouden met en voor de jongeren. 
- COA-locatie is voornemens voor de vakantie weer een zomerbbq te organiseren voor de 

jongeren en de buurt. Hiervoor worden ook de docenten van ISK-school uitgenodigd 
Uiteraard wordt gewaardeerd dat buurtbewoners aanwezig zijn.   
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- Spreidingswet en potentiële impact beleid; Lastig te zeggen hoe zich dit ontwikkelt. 
Asielketen loopt op veel fronten vast. Opvang statushouders stagneert. In Wierden zijn er 
10 amv-ers die een positieve beschikking hebben die kunnen nog niet doorstromen 
vanwege de stagnatie van de asielketen. 

Afspraken 

Besluit/ afspraak Wie en wanner 

Vraag uitzetten whatsappgroep wie deelneemt in klankbordgroep  Vincent 

Uitbreiding klankbordgroep andere sectoren Rina  

Verlichting; lichtplan sturen  Rina 

Groen = afgerond  
 
Volgende bijeenkomst 
Er wordt op een later tijdstip weer een bijeenkomst belegd.  


